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Skoghall 
Utskriftsdatum: 2016-10-21 Styrelsemöte 2016-10-11 

 

Ärende 

 

Styrelsemöte Föreningen Lillängshamnen 

Datum 

 

2016-10-11 

Plats 

 

Klubblokalen 

Deltagare 

 

Leif, Thomas, Jerry, Bo, Göte, Göran, Ulf och Bertil 

För kännedom 

 

Karl 

 

 

Styrelsemöte 

 

1 Godkännande av kallelse 

 

2 Protokolljusterare  

Göran 

 

3 Föregående protokoll 

Gicks igenom och lades till handlingarna 

 

4 Etapp2 i hamnen 

Gångstråk efter hamnbassängen med belysning vilket innebär att uppställningsplatser mot bryggorna tas 

bort. Nya träd och vilobänkar kommer placeras ut efter gångstråket 

Uppställningsplatser ska beredas bakom båthusen där 1:a uppställningsraden av båtar är, innebär att alla 

dessa uppställningsplatser ska vara tömda 1/6. 

Fyllmaterial schaktas ut mot övre delen mot skogen bakom båthusen 

Det kommer även att finnas parkeringsmöjligheter där gamla näckrosen stod 

Hela området kommer att asfalteras om 

 

5 Stängning  

Vatten och el kommer stängas av lördag 29/10 

 

6 Ekonomi 

Vi har 361kkr i kassan och vi har gått 59kkr + i år. Föreningens ekonomi är stabil 

3 stycken medlemmar har skuld till föreningen för utebliven vakt samt årsavgift 

Tore Haldammens skuld är nu reglerad och avklarad 

Förslag till årsmötet att utebliven vakt ska kosta 2000kr + moms i böter 

 

7 Medlemskap SBU 

Kommer diskuteras vid kommande möte när Karl Tervell deltar 
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Skoghall 
 

 

 

7 Båtsäsong 2017 

Bertil: ansvarar för stugan samt blomsterarrangemangen 

Gunnar och ev Ulf: har hand om vårt skötselområde i hamnen 

Jerry: uppställningsansvarig för båtplatser 

Jerry: kommer att tillverka en flotte som ska användas för vassröjning i hamnen 

Vaktgången: vi måste säkerställa att den fungerar mkt bättre, ronderingen är alldeles för dålig. Ska vi köpa 

in streckkodsläsare som sätts ute på bryggorna? 

Reflexstolpar längs ute på bryggorna som underlättar vid mörkerkörning 

 

8 Övrigt 

Ulf: kommer ev ställa upp som hamnfogde 2017 

Skötselområde/arrendeavtal: måste ses över i och med att hamnområdet ”växer” och det blir mer 

grönområden och blommor 
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